
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

K é s z ü l t: Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének a 2022. 

szeptember 22. napján 9.00 órai kezdettel a bábonymegyeri Polgármesteri 

Hivatalban megtartott nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak:     Knopf Antal polgármester 

                                     Tengler Zoltánné alpolgármester       

                            Horváth János képviselő 

                            Gasparics Béla képviselő 

                            Ligeti László képviselő 

 

Meghívottként: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

                                                                                                                      

         A jegyzőkönyvet hangfelvétel alapján készítette Sternóczky Andrásné önkormányzati munkatárs. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert 5 fő 

képviselő megjelent. Az ülést megnyitja. 

 

Javasolja, hogy a képviselő-testület a zárt ülés napirendi pontját vegye le a tárgyalandó napirendek 

közül, mert a beadott anyag visszavonásra került. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 114/2022. (IX.22.) számú 

határozata: 
Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a zárt ülés napirendi pontját: 

 

1.) Javaslat Bábonymegyer Község Önkormányzatának tulajdonában álló ingatlanok 

értékesítéséről 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

levette a tárgyalandó napirendek közül. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalja meg. 

 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása, más javaslata. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
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Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 115/2022. (IX.22.) számú 

határozata: 
Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi napirendet tárgyalja 

nyilvános ülésen: 

 

NAPIREND: 

 

1.) Beszámoló a polgármester két ülés között végzett munkájáról 

               Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

2.) Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

3.) Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

4.) Javaslat Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete a pénzbeli és 

természetbeni támogatások rendszeréről, valamint a személyes gondoskodást nyújtó 

szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 5/2015. (II.20.) önkormányzati 

rendeletének módosítására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

5.) Javaslat az önkormányzat 2022. évi I. módosított költségvetési rendelet elfogadására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

6.) Beszámoló az önkormányzat 2022. évi I. félévi gazdálkodásáról 

Előadó: Knopf Antal polgármester  

 

7.) Javaslat a Bábonymegyeri Napsugár Óvoda 2021/2022-es nevelési évéről szóló 

beszámoló és a 2022/2023-as nevelési évre vonatkozó munkatervének elfogadására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

8.) Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2023. évi 

fordulójához való csatlakozásra 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

9.) Javaslat a helyi esélyegyenlőségi program elfogadására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

10.) Javaslat a víziközmű rendszer 15 éves Gördülő Fejlesztési Terv jóváhagyására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

11.) Javaslat a víziközmű rendszer 15 éves gördülő fejlesztési tervben szereplő, Rudnay 

Gyula utcai vezetékcserére jóváhagyott költség kiegészítésére 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

12.) Javaslat a kivitelező kiválasztására a Bábonymegyeri Napsugár Óvoda festési 

munkálatok elvégzésére 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

13.) Javaslat a Bábonymegyeri Napsugár Óvoda épület felújítására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 
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14.) Kérdések, interpellációk 

 

 

A képviselő-testület megkezdi a napirendi pontok tárgyalását. 

 

1.) Beszámoló a polgármester két ülés között végzett munkájáról 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester:  

A két ülés között végzett munkájáról az alábbiakat mondja el: 

- Július 22-én járóbeteg ellátásról egyeztetett a polgármesterekkel. 

- Július 23-án az Koppány-völgyi Alapszolgáltatási Központ kirándulását szervezték meg 

Budapestre, a Tropicariumba vitték a bábonymegyeri gyermekeket. 

- Augusztus 1-jén Ozora testvértelepülés polgármesterével találkozott. 

- Augusztus 19-én folyamatosan a falunapi előkészületek zajlottak. Fellépők megkeresése, 

szerződések megkötése és a helyszín előkészítése zajlott. Sok segítséget, önkéntes 

felajánlásokat kaptak egyénektől, vállalkozóktól, cégektől, egyesületektől. Augusztus 20-án 

ünnepi beszédet mondott Dr. Szajcz Adrián a Somogy Megyei Közgyűlés Alelnöke és 

Witzmann Mihály országgyűlési képviselő is megjelent. Az augusztus 20-i új kenyér 

megáldása megtörtént. Megköszöni a katolikus, az evangélikus és református lelkészek 

munkáját. Sikeresen lebonyolódott a főzőverseny is. Csatlakoztak még hozzájuk a 

Bábonymegyerről elszármazottak egy csoportja is, akikkel közösen ünnepeltek. Ez volt az 

elszármazottak második találkozója. Sokkal nagyobb létszámmal vettek részt, mint az első 

találkozón. Köszönetet mond a főbb szervezőknek Horváth Irmának és Csendes 

Istvánnénak. Augusztus 20-án átvették Patkó Pista betyár szobrát. Az óvodások és a 

nyugdíjasok színvonalas műsort adtak elő. Folyamatosak voltak a programok, minden 

korosztály részére tudtak programot biztosítani. Megköszöni mindenkinek a munkáját, akik 

hozzájárultak a falunap megvalósításához. Az adományokat, támogatásokat a falunapi 

rendezvények színvonalának emelésére fordították. Körülbelül 1000 adag étel került 

kiosztásra, mindenkit meg tudtak vendégelni. 

- Augusztus 24-én szoboravató ünnepséget tartottak. A szobrot Witzmann Mihály 

országgyűlési képviselő és Dr. Szajcz Adrián a Somogy Megyei Közgyűlés Alelnöke 

leplezték le. 

- A szoboravatás után az evangélikus templomban Rudnay Gyula Kossuth-díjas festőművész 

festményét nézték meg, melyet országos védelem alá szeretnének helyezni. Dr. Szajcz 

Adrián a Somogy Megyei Közgyűlés Alelnöke ígéretet tett ennek segítésében. 

- Megnézték a Rudnay Gyula emlékházat is, mely rossz állapotban van; pályázati pénzből 

tudják majd felújítani. 

- A templomokat is fel szeretnék újítani, az egyházi vezetőkkel közösen fognak pályázni. 

- Szintén felújításra szorul az első- és második világháborús emlékmű. Helyi vállalkozók 

megkeresték és felajánlották segítségüket.  

- Tervbe van véve Rudnay Gyula festőművész szobrának újbóli felállítása vagy másolatának 

elkészítése. Az evangélikus egyház vezetőjével találkozott, aki a szobor felállítására 

felajánlotta a templom előtti területet. A leendő emlékházba még Rudnay Gyula ma is élő 

rokona műalkotásokat ajánlott fel. 

- Augusztus 29-én kistérségi gyűlésen vett részt.  

- A tabi uszodában októberig nem lesz úszásoktatás, novemberben és decemberben még lesz, 

azonban januárban lehet, hogy be fog zárni az intézmény, mert nem biztos, hogy továbbra is 

fenn tudják majd tartani. 

- A szemétszállítás át fog kerülni a MOL Magyar Olaj- és Gázipari Részvénytársasághoz. 

- Augusztus 30-án a faluházban mézeskalács és festmény kiállítás került megrendezésre, mely 

nagyon jól sikeredett. Köszönetet mond az ebben résztvevőknek.  
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- Szeptember 6-án Siófokon Witzmann Mihány országgyűlési képviselővel találkozott, akivel 

a jelenlegi és a jövőbeli munkákról egyeztettek. 

- Szeptember 7-én a falu legidősebb emberét Kardos Jánost köszöntötték. 

- Az orvosi ügyeletet és a vérvételt is a Magyar Állam fogja átvenni.  

- A szociális tűzifa pályázatról még nincs hír.  

- Elnyert pályázatban a Dózsa György utca 2. szakaszának felújítása hamarosan elkészül. 

- A szintén elnyert pályázatban lévő játszótér kialakítása is folyamatban van. A játékok már 

megérkeztek. Ideiglenesen a Rudnay 24-es helyrajzi számú telephelyen vannak elhelyezve a 

traktorral együtt. A falubusz is ide volt elhelyezve három hétig, de már visszakerült az 

eredeti telephelyére. Reméli, hogy jövőre olyan garázst tudnak majd építeni a gépek számára 

ahol minden gép egy helyen lesz. 

- Kommunális eszközök elnyert pályázat is folyamatban van. Bízik benne, hogy az 

eszközöket határidőn belül leszállítják. 

- Az elnyert külterületi utak felújítása című pályázat szintén folyamatban van.  

- Az elnyert Top Plusz energetikai felújítás tervezési stádiumban van. 

- Kaposváron a megyei önkormányzat leendő pályázatairól egyeztetett pályázatírókkal. 

- Szeptember 1-jétől elindult az új közmunka program, 6 fővel. 

- Szeptember 1-jén tanévnyitó ünnepségeken vett részt. Megköszöni a meghívást az óvoda- és 

az iskolavezetőnek is. 

- Találkozott a Dél-Dunántúli Piros Túra útvonal vezetőivel. Újra lett festve az útvonal és a 

községben két geoláda lett elhelyezve. 

- A földmérési munkálatok folyamatosan zajlanak.  

- A Top-os 210 milliós csapadékvíz-elvezetési pályázat munkálatai alakulnak. 

- Az aktuális dolgokról az önkormányzat facebook oldalán folyamatosan tájékoztatják a 

lakosságot. Sajnos szembesülnek azokkal a tényekkel, hogy egyes magán facebook oldalak 

félre tájékoztatják a lakosságot. Ezek ellen fel fognak lépni. 

- Savanyú Györgynének két csodálatos kiállítása volt a faluban. 

- Szeptember 17-én a Bábonymegyeri Nyugdíjasok Egyesületének rendezvényén vett részt, 

ahol öt település nyugdíjas egyesületei képviseltették magukat. 

- Készülnek a szüreti fesztiválra. 

 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy a falunap költségvetését most kérdezze meg vagy az egyebekben. Szeretné tudni, 

hogy mennyibe került. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, hogy kinek van még kérdése, hozzászólása. Horváth János képviselőt írásban fogja 

tájékoztatni. 

 

Horváth János képviselő: 

Nem fogadja el, most vár választ a feltett kérdésére. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megvonja a szót Horváth János képviselőtől. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

A falunap költségeiről a pénzügyes kolléganőtől tudnak tájékoztatást kérni. Előzetes kalkuláció 

biztos volt, azokra vonatkozóan beérkeztek az elképzelések. A költségvetésben is szerepel. Amikor 

elfogadták a 2022. évre vonatkozó költségvetést, abban volt egy alcím, ami erre vonatkozott. Azon 

a kereten belül kell gazdálkodni. Azt gondolja, hogy a költségeken biztosan nem fognak túl lépni, 
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mivel nincs plusz felhasználható keret. Általában úgy szokott zajlani, hogy ha befejeződik a 

falunap, akkor a következő testületi ülésen a polgármester el fogja mondani, hogy milyen költségek 

merültek fel és hogyan zárta a település a rendezvényt.  

 

Horváth János képviselő: 

Megköszöni Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző asszony tájékoztatását. Elmondja, hogy lassan 

három éve képviselők és a tavalyi falunapon kívül más pénzügyi elszámolásról még nem kaptak 

információt a képviselő-testületi üléseken. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Ha a pénzügyi elszámolásokkal, költségekkel bármiféle kérdésük van, akkor egyeztessenek 

időpontot a pénzügyes kolléganővel a Tabi Közös Önkormányzati Hivatalba, ahol részletes 

tájékoztatást fognak kapni. Mint képviselő élhet ezzel a lehetőséggel, már többször is felajánlotta 

neki. 

 

Horváth János képviselő: 

Megköszöni a lehetőséget. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megköszöni Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző asszony kiegészítő magyarázatát és megkéri 

Horváth János képviselőt, hogy másnak is adjon szót. Megkéri a képviselő urat, hogy akkor szóljon 

hozzá, ha szót kap.  

 

Horváth János képviselő: 

Megkéri Knopf Antal polgármestert, hogy ne személyeskedjen. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megvonja a szót Horváth János képviselőtől. Megkérdezi, hogy kinek van még kérdése, 

hozzászólása. 

 

Ligeti László képviselő: 

Azzal a kéréssel fordul a képviselő-testülethez, hogy testületi ülés után maradjanak még beszélgetni 

a falu érdekében teendő esetleges célokról, gondolatokról. A múltkori testületi ülésen is kérte, hogy 

szeretne egy bővebb tájékoztatást kapni, arról, hogy kivel mit sikerült polgármester úrnak beszélnie, 

valamint, hogy mik azok a célkitűzések, amiket a falu érdekében meg lehetne tenni. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Szívesen rendelkezésére áll Ligeti László képviselőnek. 

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 116/2022. (IX.22.) számú 

határozata: 
Bábonymegyer Község Képviselő-testülete a polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló 

beszámolót elfogadja. 
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2.) Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

        

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.  

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 117/2022. (IX.22.) számú 

határozata: 
Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott 

hatáskörben hozott döntéseiről szóló beszámolót elfogadja. 

 

 

3.) Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 3. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 118/2022. (IX.22.) számú 

határozata: 
Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról szóló jelentést tudomásul veszi: 

 

69/2022. (IV.6.) számú képviselő-testületi határozat, 

86/2022. (V.19.) számú képviselő-testületi határozat, 

90/2022. (VI.23.) számú képviselő-testületi határozat, 

99/2022. (VI.23.) számú képviselő-testületi határozat, 

104/2022. (VII.21.) számú képviselő-testületi határozat, 

106/2022. (VII.21.) számú képviselő-testületi határozat, 

107/2022. (VII.21.) számú képviselő-testületi határozat, 

108/2022. (VII.21.) számú képviselő-testületi határozat, 

109/2022. (VII.21.) számú képviselő-testületi határozat, 

110/2022. (VII.21.) számú képviselő-testületi határozat. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
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4.) Javaslat Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete a pénzbeli és 

természetbeni támogatások rendszeréről, valamint a személyes gondoskodást nyújtó 

szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 5/2015. (II.20.) önkormányzati rendeletének 

módosítására 

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 4. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti rendelet-tervezet elfogadását. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal megalkotta Bábonymegyer Község Önkormányzata 

Képviselő testületének 6/2022. (IX.23.) önkormányzati rendeletét a pénzbeli és természetbeni 

támogatások rendszeréről, valamint a személyes gondoskodást nyújtó szociális és 

gyermekjóléti ellátásokról szóló 5/2015. (II.20.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

(Az írásos előterjesztés és a rendelet a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

5.) Javaslat az önkormányzat 2022. évi I. módosított költségvetési rendelet elfogadására 

    Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja az 5. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti rendelet-tervezet elfogadását. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen szavazattal és 2 tartózkodással megalkotta Bábonymegyer Község 

Önkormányzata Képviselő testületének 7/2022. (IX.23.) rendeletét az önkormányzat 2022. évi 

költségvetés módosításáról. 

(Az írásos előterjesztés és a rendelet a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

6.) Beszámoló az önkormányzat 2022. évi I. félévi gazdálkodásáról 

     Előadó: Knopf Antal polgármester  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 6. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen szavazattal és 2 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:  
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Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 119/2022. (IX.22.) számú 

határozata: 

A képviselő-testület a 2022. évi gazdálkodás I. féléves teljesítéséről szóló beszámolót, és azt az 

előterjesztés és annak mellékletei alapján elfogadja. 

 

Felelős:     Knopf Antal 

Határidő: 2022. szeptember 30. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

7.) Javaslat a Bábonymegyeri Napsugár Óvoda 2021/2022-es nevelési évéről szóló beszámoló 

és a 2022/2023-as nevelési évre vonatkozó munkatervének elfogadására 

    Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megköszöni Puskásné Dienes Andrea óvodavezető munkáját. Nagyon precíz beszámolót adott le.  

 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 7. napirendi ponthoz tartozó előterjesztésben 

található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 120/2022. (IX.22.) számú 

határozata: 

1.) Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 

Bábonymegyeri Napsugár Óvoda 2021/2022-es nevelési évéről szóló beszámolót, és azt az 

előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

2.) Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bábonymegyeri Napsugár 

Óvoda 2022/2023-as nevelési évre vonatkozó munkatervében foglaltakkal egyetért.  

 

Felelős:      Knopf Antal polgármester (határozat közléséért) 

Határidő:  2022. október 20. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

8.) Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2023. évi 

fordulójához való csatlakozásra 

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 8. napirendi ponthoz tartozó előterjesztésben 

található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 
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A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 121/2022. (IX.22.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a „Javaslat a Bursa 

Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2023. évi fordulójához való 

csatlakozásra” című előterjesztést és úgy döntött, hogy csatlakozik a Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2023. évi pályázati fordulójához.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, az előterjesztés mellékletét képező - a 

csatlakozáshoz szükséges – „Nyilatkozat a csatlakozásról, valamint az elektronikus adatbázis 

használatáról” (a továbbiakban: Csatlakozási nyilatkozat) szóló dokumentum aláírására, és az 

abban foglalt kötelezettségek teljesítésére, továbbá a Csatlakozási nyilatkozatnak az Emberi 

Erőforrás Támogatáskezelő részére legkésőbb 2022. szeptember 30-ig történő eljuttatására. 

A Képviselő-testület továbbá úgy dönt, hogy a feltételrendszernek megfelelően legkésőbb 2022. 

október 3-ig kiírja az előterjesztés melléklete szerinti „A” és „B” típusú pályázatot a jelenlegi 

felsőoktatási hallgatók, valamint a felsőoktatási tanulmányokat megkezdeni kívánok számára. 

Egyben vállalja, hogy a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázatra a 

2023. évi költségvetésében 200.000.- forint előirányzatot tervez. 

 

Felelős:      Knopf Antal polgármester  

Határidő:  2022. szeptember 30. a csatlakozási nyilatkozat megküldésére,  

  2022. október 3. a pályázat kiírására,  

         2023. évi költségvetés tervezésekor 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

9.) Javaslat a helyi esélyegyenlőségi program elfogadására 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Elmondja, hogy a helyi esélyegyenlőségi program szintén egy nagyon precízen kidolgozott 

dokumentum.  

 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 9. napirendi ponthoz tartozó előterjesztésben 

található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 122/2022. (IX.22.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Javaslat a helyi 

esélyegyenlőségi program elfogadására vonatkozó előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 
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Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a mellékletet képező 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Helyi Esélyegyenlőségi Programját a 2022-2027 éves 

időszakra. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a helyi esélyegyenlőségi program közzétételéről és a 

Társadalmi Esélyteremtési Főigazgatóság számára történő megküldéséről. 

 

Felelős:  Knopf Antal polgármester 

Határidő:  2022. szeptember 26.  

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

10.) Javaslat a víziközmű rendszer 15 éves Gördülő Fejlesztési Terv jóváhagyására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 10. napirendi ponthoz tartozó előterjesztésben 

található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 123/2022. (IX.22.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a víziközmű rendszer 15 

éves gördülő fejlesztési terv jóváhagyására szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a 11-28316-1-001-00-07 MEKH 

kóddal rendelkező DRV_V_103Bábonymegyer vízmű ellátásért felelőse a víziközmű-

szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. tv. 11 § szerint a Dunántúli Regionális Vízmű Zrt. által a 

2023-2037 időszakra elkészített Gördülő Fejlesztési Terv felújítási-pótlási és beruházási tervrészét 

elfogadja és a Gördülő Fejlesztési Tervben meghatározott, 2022. évre vonatkozó munkálatokat a 

DRV Zrt-től megrendeli. 

A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a gördülő fejlesztési terv beruházási tervrészének 

bármilyen nemű módosításával kapcsolatban az Önkormányzat, mint ellátásért felelős köteles 

eljárni a 2011. évi CCIX. törvény ide vonatkozó szabályozásai szerint. A gördülő fejlesztési terv 

beruházási tervrészének ellátásért felelőse által kezdeményezett módosítása esetén a DRV Zrt-t a 

törvény véleményezési jogkörrel jogosítja fel. 

Egyúttal felhatalmazza polgármestert, hogy a szükséges nyilatkozatokat aláírja.  

Felelős:     Knopf Antal polgármester 

Határidő: 2022. szeptember 26. (határozat közlése) 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
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11.) Javaslat a víziközmű rendszer 15 éves gördülő fejlesztési tervben szereplő, Rudnay Gyula 

utcai vezetékcserére jóváhagyott költség kiegészítésére 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Horváth János képviselő: 

Elmondja, hogy a korábbi testületi ülésen szándéknyilatkozatot tettek arról, hogy a víziközmű 

rendszert átadják a Magyar Államnak. Megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatban van-e már erről 

szerződés vagy még nincs. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Tudomása szerint még nincs. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Még nincs szerződés. Előzetes tárgyalások már voltak. Az ország összes önkormányzatának 

nyilatkoznia kell és amíg ez nem történik meg, addig a DRV Zrt. budapesti központja nem tud 

lépést tenni az ügyben. Véleménye szerint több időbe fognak telni az ezzel kapcsolatos 

előkészületek. Valahol át kell venni bizonyos dolgokat, mert önkormányzati tulajdonban vannak a 

víziközműhöz tartozó egyéb dolgok, van, ami állami tulajdonban van. A vagyonokat ismét fel kell 

mérni. A tárgyalásokat le kell folytatni. Az élő szerződés miatt a gördülő fejlesztési tervben 

foglaltakat az önkormányzatoknak végre kell hajtani még nem kerül aláírásra a szerződés, hogy az 

államé lesz. Addig jogai és kötelezettségei vannak az önkormányzatoknak.  

 

Horváth János képviselő: 

Kéri, hogy ezt beszéljék majd át a lakosokkal, hogy átadják vagy ne a víziközmű rendszert. 

Átadhatják az államnak, viszont ha az állam tovább akarja adni, akkor szálljon vissza az 

önkormányzatra. Véleménye szerint gondolják át ezt a dolgot.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Megjegyzi, hogy Horváth János képviselő úr felvetése nem tartozik a napirendhez. Ezt a felvetését, 

illetve elképzeléseit, akkor kellene a képviselő-testület elé beterjesztenie amikor eljutnak az átadás-

átvételig. A közbenső tárgyalásoknál is felvetheti, valamint amikor arról egyeztetnek majd, hogy mi 

lesz átadandó és mi nem.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 11. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztésben található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 124/2022. (IX.22.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a víziközmű rendszer 15 

éves gördülő fejlesztési tervben szereplő Rudnay Gyula utcai vezetékcserére jóváhagyott költség 

kiegészítésére szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 
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Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a 11-28316-1-001-00-07 MEKH 

kóddal rendelkező DRV_V_103Bábonymegyer vízmű ellátásért felelőse a gördülő fejlesztési 

tervben rövidtávra jóváhagyott Rudnay Gyula utcai elosztó-hálózat 125 fm hosszban történő 

cserélését szükségesnek tartja. 

A Képviselő-testület a vezetékcserére előirányzott nettó 4.600 e forintot 2.500 e forinttal –az 

eszközhasználati díj terhére – kiegészíti nettó 7.100 e forintra.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ivóvízhálózatot üzemeltető DRV Zrt-

nél a Bábonymegyer Rudnay utcai 125 fm vezetékcserét nettó 7.100.000 Ft összegben rendelje 

meg. 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester 

Határidő: 2022. szeptember 30. (megrendelés megküldése) 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

12.) Javaslat a kivitelező kiválasztására a Bábonymegyeri Napsugár Óvoda festési 

munkálatok elvégzésére 

  Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy mikor lenne ez a festési munkálat. Megjegyzi, hogy a környéken is találhatnának 

szakembert, brigádot.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Magyarkesziből származó vállalkozó adta a legkedvezőbb ajánlatot. 

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 12. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztésben található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 125/2022. (IX.22.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a „Javaslat a kivitelező 

kiválasztására a Napsugár Óvoda tisztasági festési munkálatok elvégzésére.” szóló előterjesztését, 

és az alábbi határozatot hozta: 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő – testülete a beérkezett árajánlatok közül Kiss 

Alexandra egyéni vállalkozó (7098 Magyarkeszi, Vécsey u. 2., adószám: 56546660-1-37) nettó 

1.515.300 Ft összegű kedvező árajánlatát fogadja el. 

 

A Képviselő – testület a 2022. évi költségvetés tartalék terhére a nettó 1.515.300 Ft forintot biztosít. 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 

kivitelezői szerződés megkötésére. 
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Felelős:     Knopf Antal polgármester 

Határidő: értelem szerűen 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

13.) Javaslat a Bábonymegyeri Napsugár Óvoda épület felújítására 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, hogy kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy melyik részt fogják felújítani. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Tudomása szerint ez a régi tető felújítása. 

 

Puskásné Dienes Andrea óvodavezető: 

Elmondja, hogy valóbban indokolt az épület felújítása és utána a tisztasági festés. 2022. május 26-

án a heves esőzések alkalmával beázott a tető. A gyermekek balesetmentes környezetének 

biztosítása a fenntartó és az intézményvezető feladata is. Jelenleg 23 óvodás gyermek van az 

intézményben. A covid járvány után egy tisztasági festés és a tető felújítása is a beázások miatt 

mindenképpen indokolt. Kéri, hogy támogassák a felújítást.  

 

Horváth János képviselő: 

Támogatja a felújítást. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megköszöni Puskásné Dienes Andrea óvodavezető asszony kiegészítését. Először a tetőt kell majd 

megcsináltatni, utána a tisztasági festést.  

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 126/2022. (IX.22.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a „Javaslat a 

Bábonymegyeri Napsugár Óvoda épület tetőjavítására” szóló előterjesztését, és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő – testülete a MISZAVA Építőipari Kft. (8660 

Tab, Szabadság utca 42., Adószám: 23740879-2-14) bruttó 660.245 forint kedvező összegű 

árajánlatát elfogadja. 

 

A Képviselő – testület az 2022. évi költségvetés terhére bruttó 660.245 forint biztosít. 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 

kivitelezői szerződés megkötésére. 

 

 



14 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester 

Határidő: értelem szerűen 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

14.) Kérdések, interpellációk 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, hogy kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Horváth János képviselő: 

A projektmenedzser a csapadékvíz elvezető dolgokról tájékoztatta, hogy az ott kivágott fákat 

összedepózták és majd be fogják hordani. Megkérdezi, hogy ezek hova vannak összedepózva, mert 

a területen nem látja a fákat. 

Másik kérdése, hogy a fuvaros elszállította a kivágott nyárfát. Megkérdezi, hogy ez hány köbméter 

volt, mennyi ebből az önkormányzat haszna, valamint mi alapján ment ez a dolog. Amik ott ki 

lettek vágva. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Megkérdezi, hogy ez a nyárfa hol volt. 

 

Horváth János képviselő: 

Ezek a most kivágott területen.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Megkérdezi, hogy akkor ez ugyanaz a fa, mint az előző, ugyanahhoz csatlakozik, valamint, hogy a 

kivágott, ami be lett depózva az is nyárfa. 

 

Horváth János képviselő: 

Nem, azok különböző fák. Szeretné tudni, hogy a Haladás utca árokásása mennyibe került. Ugyanis 

nem az a vállalkozó csinálta, akivel szerződést kötöttek, hanem alvállalkozó. Ez így drágább. Eddig 

mennyit költöttek abból a pénzből, ami a Haladás utcára lett tervezve. A probléma az, hogy nincs 

kitakarítva, nem folyik el a víz. A híd alatt nincs kitakarítva. Az árok meg lett mélyítve, de megáll 

benne a víz. Megkérdezi, hogy miért kellett leborítani a kavicsokat, azok jók lettek volna a temetői 

parkolóba. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Megkérdezi, hogy ez egy folyamatban lévő beruházás még. 

 

Horváth János képviselő: 

Igen, ez kültéri utak pályázat. Ez nincs átvéve. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Ezt majd a beruházást végzőtől kell majd megkérdezni, ő egy terv alapján dolgozik. A tervek 

alapján látja el a feladatát. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy hány közmunkás lett felvéve. Az eszközbeszerzés, amire 12 millió Ft van, a 

múltkori testületi ülésen úgy hangzott el, hogy augusztus közepéig van a határidő. Megkérdezi, 

hogy mikor fognak megérkezni a megrendelt gépek. Úgy hallotta, hogy érkezett kettő olasz 
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gyártmányú gép. Ők profi, stihl gépeket kértek. Nem szeretné, hogy ha nem stihl márkájú gépek 

jönnének meg. Az a kérése, hogy ha megérkeznek, akkor ő is szeretné megnézni. 

 

Knopf Antal polgármester: 

A Haladás utcában valóbban megkezdődtek a felújítási munkálatok. 

Valóbban az áteresz hidat Nagy Sándorék előtt ki kell pucolni, valamint az árkot is. Ez hamarosan 

el fog készülni. A temető előtti útszakasz felújítására a kavicsot a kivitelező ott helyezte el. Lehet, 

hogy jobb lett volna a temető parkolóban elhelyezni, de amikor ő rákérdezett a kivitelező azt felelte, 

hogy a markolók fel szedték volna a parkolót, megsértették volna. A polgármester két ülés között 

végzett munkájáról szóló beszámolóban elmondta, hogy 6 fő közfoglalkoztatott dolgozik 

szeptember 1-jétől. A program  2023. február 28-ig fog tartani. Az összevágott nyárfák, hogy hova 

kerültek elszállításra, annak utána fog járni és írásban fog választ adni Horváth János képviselő 

úrnak. 

 

Horváth János képviselő: 

A Haladás utcából többen megkeresték azzal, hogy polgármester úr azt mondta, hogy a Horváth 

János és a Ligeti László képviselők végett állnak le az építkezések. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megvonja a szót Horváth János képviselőtől. 

 

Megkérdezi, hogy más kérdés, interpelláció még van-e. 

 

Megköszöni a jelenlévőknek a részvételt és a hozzászólásokat.  

 

Több napirendi pont, kérdés, interpelláció nem lévén, a polgármester megköszöni a részvételt és a 

nyílt ülést bezárja. 

 

 

    Kmft. 

 

 

 

              Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit Knopf Antal 

                                jegyző polgármester 

 


